資多三A          3D動畫設計(二)    109年度第2學期期中考
班級：_______學號：____________姓名：___________            2021.4.21
期中考操作題：100%(使用Maya 2019)
1. 到網路找狗的三視圖下載，然後利用Maya的平面，將圖形尺寸比例設給平面，並貼圖設定材質給平面，將平面立起，在對應視窗調到對的位置，使用內建的Cube幾何體設定是當分段數，做點線面編輯，製作出一體成形的狗狗角色(先在側視視窗調整點位、再到前視視窗調整點位，到透視圖適當縮放身體寬度方向的尺寸以符合狗的模型)，請適當使用面的Extrude及Edit mesh的相關指令及點編輯，讓構成線條均勻。(40%)
2. 在同一的檔案內，再利用Maya內建的Sphere幾何體，製作骨頭造型物件，將骨頭移到狗狗嘴巴，並縮放大小及方位符合比例。(30%)

3. 在同一檔案內，再使用Maya的2d text改為你的姓名，使用Extrude製作一個3d文字，移到狗狗的頭頂，並縮放大小及方位以求美觀。(30%)
4. 檔案存為”你的學號姓名.ma”，使用軟體輸出Archive壓縮檔.zip到\\192.168.51.11的”期中考繳交”資料夾。
Ps.或繳交與”3D動畫軟體Maya”相關主題的Word報告一份也可。
CSMD 3A         3D Animation design (II)     109th semester 2 midterm exam

Class: _______ Student ID: ____________ Name: ___________       2021.4.21
Mid-term exam operation questions: 100% (using Maya 2019)

1. Go to the Internet to find the three views of the dog to download, and then use Maya's plane to set the graphic size ratio to the plane, and map to set the material to the plane, set the plane up, adjust the corresponding window to the right position, and use the built-in The Cube geometry setting is as the number of segments, do point, line and surface editing to create a one-piece dog character (first adjust the point in the side view window, then adjust the point in the front view window, and scale the body width appropriately to the perspective view The size of the direction is in line with the model of the dog), please use the relevant commands and point editing of the Extrude and Edit mesh of the surface appropriately to make the composition line uniform. (40%)

2. In the same file, use Maya's built-in Sphere geometry to make a bone shape object, move the bone to the dog’s mouth, and scale the size and orientation to match the proportion. (30%)

3. In the same file, use Maya's 2d text to change your name, use Extrude to make a 3d text, move it to the top of the dog's head, and zoom in size and orientation for beauty. (30%)

4. Save the file as "Your student ID name.ma", use the software to export the Archive compressed file .zip to the "期中考繳交" folder at \\192.168.51.11.
Ps. or submit a Word report on the topic related to "3D animation software Maya".
